
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 6 obce Kundratice    
konaného dne 1.7.2025 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Sysel D., Kopáček J., Luboš Kudláč, Šibor V., Zahálka R. 
Omluveni:  
Zapisovatel: Šiborová M. 
 

Program:  
    1. Zahájení 
    2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
    3. Schválení programu ZO 
    4. Seznámení s korespondencí 

 5. Žádosti 
    6. Diskuze 
    7. Závěr 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2) Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Šibor Viktor a p. Zahálka Rostislav 
a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby svoz odpadů 16 119,- Kč, TS nebezpečný odpad 10 810,- 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 5)  Žádosti o informaci o postupu výstavby komunikace na Liščinci. Rodiny Danielova, 
Císařova  a Dočkalova se e-mailem dotazují na aktuální informace o stavbě. Začátkem června 
jsme posílali plnou moc projektantovi. Pokud mají jmenovaní potřebu, mohou přijít 
nahlédnout do komunikace s projektantem. Bude zaslána odpověď e-mailem 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
 
Ad 6) Zastupitelstvo opět projednalo výhledové napojení na ČOV Křižanov a fakt, že je 
potřeba podat žádost o zařazení do plánu tvorby PD na SVAK 

 Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
V rámci pořízení digitálně technické mapy obce nám byl poslán návrh smlouvy o spolupráci 
s krajem. Na základě podpisu této smlouvy budeme zařazeni do dotační podpory zhotovení 
DTM. Zastupitelstvo smlouvu projednalo a vyjádřilo souhlas. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Volnočasové centrum – firma Stylstav požaduje část zálohy na obytné buňky. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 



Probíhá zakreslování umístění nových kotlů, tvorba projektu na výměně stávajícího kotle na 
tuhá paliva 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
Protože v srpnu nebude možné konat sportovní den na víceúčelovém hřišti z důvodu 
rekonstrukce, zastupitelstvo se rozhodlo uspořádat pro děti z Kundratic a jejich příbuzné 
zájezd do ZOO Olomouc. Zájem z řad občanů bude zjišťován. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

 
Zastupitelstvo bylo seznámeno se situací v obci týkající se deratizace, probíhá každého čtvrt 
roku již od roku 2020. Situace se zamořením se zlepšila, ale pořád není dobrá. Navrhujeme 
pokračovat v nastavených intervalech deratizace. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
 
Ad 7) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo všechny body programu, schválilo zaslání žádosti o vytvoření PD o 
napojení kanalizace na ČOV Křižanov. Zaplacení zálohy firmě Stylstav a s výletem pro občany. 
Dále souhlasí s podpisem smlouvy o spolupráci s Krajem Vysočina na pořízení DTM obce. 
Vzalo na vědomí situaci s novým kotlem pro KD a s projektem komunikace na Liščinci. Příští 
zastupitelstvo se bude konat dne 29.7.2025 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
Marcela Šiborová            Viktor Šibor                 Petr Pávek                                   
              Rostislav Zahálka  


